

## 客户存款数据 Cash Deposit Information

(证券 HK Equities)

恒生银行有限公司 Hang Seng Bank Limited

收款银行地址 Address of Receiving Bank 香港中环德辅道中83号 No.83 Des Voeux Road Central Hong Kong

国际汇款代码 SWIFT Code HASEHKHH

收款人名称 Name of Beneficiary(Payee) 华融国际证券有限公司 Huarong International Securities Ltd

收款银行账号 Beneficiary Account Number 港币(HKD) 024-265-002238-003

中国银行(香港)有限公司(中银大厦分行)Bank of China (Hong Kong )Limited (Bank of China Tower Branch)

收款银行地址 Address of Receiving Bank 香港九龙旺角太子道西116-118号 No.116-118 Prince Edward Road West, MongKok, Kowloon, Hong Kong

国际汇款代码 SWIFT Code BKCHHKHH

收款人名称 Name of Beneficiary(Payee) 华融国际证券有限公司 Huarong International Securities Ltd

收款银行账号 Beneficiary Account Number  
港币(HKD) 012-663-1-005822-8  
人民币 (RMB)012-875-0-604915-5

转数快标识符 FPS 港币(HKD) 0748368

### 存款途径及注意事项 Deposit Channels and Important Notes

网上理财 / 电话理财 / 自动柜员机(ATM)/利用柜位存入支票/转账 Internet Banking / Phone banking /ATM/Bank counter cheque bank-in service / transfer

客户须于存款后立即将入数证明透过以下电子渠道作出通知或传真或whatsapp 至本公司:

Clients should notify our Company immediately after deposit via below electronic channels or fax or whatsapp to us:

电邮地址: [cs@hrif.com.hk](mailto:cs@hrif.com.hk)/传真号码:(852) 39653540 /whatsapp: (852) 62388679/ (852) 60679612

email address: [cs@hrif.com.hk](mailto:cs@hrif.com.hk) /fax no. : (852) 39653540 /whatsapp: (852) 62388679/ (852) 60679612

支票存款:抬头请写明「华融国际证券有限公司」; 支票存款需要待有关银行完成结算及成功兑现后才能供客户进行买卖。

Cheque deposited : Cheque deposited to account should be made payable to “Huarong International Securities Limited” ; trading is allowed for clients only after relevant bank has successfully completed the cheque clearing process.

客户请于入数证明上写上股票号码及客户名称。 Clients should write their names and clients account numbers on the deposit sheet.

请注意: 本公司只接受客户以本人名义存入资金, 恕不接受任何第三者存款。若客户未能提供任何以本人名义存入资金的证明, 本公司有权拒绝将该笔款项存入客户户口内。若客户于本公司截数时间每日(星期一至星期五)下午4:00之后才通知存款, 该存款将会视为下一个工作天存入处理。

Important notes: Our Company will only accept deposit from client' s name and all other third party deposits will not be accepted. The Company reserves the right to reject clients' deposit if clients cannot provide the proof of deposit from client' s name. All deposit instructions received from clients after the daily cut-off time (Monday - Friday, after 4:00pm) will be handled the next working day.